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مریلا زارعی، بازیگر سینما خطاب به رژیم منحوس صهیونی نوشت:

بدان که پایانت نزدیک تر از نزدیک است
مریلا زارعی در واکنش بــه جنایات و تجاوز 
صهیونیست ها به ایران، از صبری گفت که حالا با 
دیدن تصاویر دردناک جسم های بیجان کودکان 
و زنان بیگناه هموطن که قربانی صهیون کودک 
کش شدند لبریز شده است. این بازیگر سینما و 

تلویزیون با انتشار متنی نوشت:
به نام خون پاک همه شهدای مظلوم عالم/ که 

خونشان دلیلی بود بر اثبات ظلم ظالم 
در این چند روز دیدن تصاویر دردناک جسم های بی جان کودکان و زنان بیگناه 
هموطنم که قربانی صهیون کودک کش شدند چنان ظرف صبرم را لبریز کرد که 

با خودم آرزوی مرگ را زمزمه کردم.
نباشم تا نبینم. چنان درد جانم را پر کرد که ادامه زندگی برایم شرم آور شد.

کاری از من بر نمی آید
این بازیگر خطاب به رژیم صهیونیستی گفت:

فقط می توانم خشمم را بر گوش جنایتکارت فریاد کنم.
لعنت خدا بر توکه آنقدر وقیحانه جنایت کردی که دیگر چشمانمان به شنیع ترین 

تصاویر و دردناک ترین حس های انسانی عادت کرده
لعنت خدا بر تو که مرز های وقاحت را چنان جابجا کردی که خود شیطان هم از 

دیدن این میزان شرمسار است
لعنت خدا بر تو از خداوند می خواهم که به زودی شر منحوست از روی زمین 
پاک شود تا پایانی باشد بر این تصاویر وحشتناک آخرالزمانی که تو برایمان 

نقاشی میکنی
نقاشی هایی که رنگ غالبش طیف های عظیمی از رنگ سرخ خون بیگناهان 

جهان است
لعنت به تو و همه کسانی که تو را تغذیه می کنند که مثل زالو خون بیگناهان را 

سر بکشی
تو ضحاک مار به دوش بدان که پایانت نزدیک تر از نزدیک است

تاریخ را بخوان 

مجید واشقانی، بازیگر سینما و تلویزیون:

غده  سرطانی رژیم صهیونیستی را نابود کنیم
مجید واشــقانی، بازیگر سینما و تلویزیون با 
محکوم کــردن حملــه جنایتکارانه رژیم 
صهیونیستی به کشورمان گفت: باید یک بار 
برای همیشه به رژیم صهیونیستی واکنش نشان 
دهیم و تمام آنچه را که گفته ایم، عملی کنیم و 
این غده  سرطانی را باید برای همیشه از بین 
ببریم. بازیگر نقش اصلی ســریال »هفت سر 
اژدها« تاکید کرد: من نیمه شب هنگامی که حملات اتفاق افتاد، بیدار بودم و لحظه 
 به  لحظه خبرها را دنبال می کردم. وقاحتی که رژیم صهیونیستی از خود نشان داد، 
حیرت انگیز بود. وی برخی واکنش های انگشت شمار به این حملات را بسیار تلخ 
خواند و اظهار داشت: دیروز که استوری گذاشتم و واکنش ها را دیدم، دیدن چند 
نفر از کسانی که در توییتر، شبکه ایکس و فضای مجازی برای نتانیاهو دست 
می زدند، برایم عجیب و غریب بود. نمی دانم حرف حساب این آدم های کم عقل 
چیست. مگر چنین چیزی امکان دارد؟ تعدادشان خیلی کم است اما حتی وجود 
یک نفرشان هم زیاد است. در شرایطی که چنین وحشی گری  رخ داده، برخی از 
آن خوشحال هستند. واشــقانی درباره هدف رژیم صهیونیستی از حمله به 
کشورمان گفت: این اقدام، هدف سیاسی داشت و می خواستند فضای مذاکرات 

را تخریب کنند. به نظر من، این حمله ناشی از ترس بود؛ مثل کسی که پیش از 
کشته شدن، خودش به استقبال مرگ می رود. این رژیم آدمکش خودش اعلام 
کرد که »حمله پیش دستانه« انجام داده است. اسرائیل منتظر واکنشی از سوی 
ما بود اما خواست که پیش دستی کند و این کار را هم انجام داد. با این حال، من این 
تهاجم را نشانه  ترس می دانم. این بازیگر با تاکید بر این که فضای عمومی و روانی 
جامعه تا حد زیادی توسط هنرمندان هدایت می شود، توضیح داد: من بعید 
می دانم هنرمندی وجود داشته باشد که امروز، در روزی که به خانه اش حمله 
شده، سکوت کرده باشد. مساله این نیست که به یک هدف نظامی یا غیرنظامی 
حمله شده است. مسئله این است که ایران خانه  ماست، و امروز به خانه  ما حمله 
شده است. بعید می دانم هنرمندی وجود داشته باشد که با این جریان همدلی 
نداشته باشد. سحرگاه جمعه )2۳ خرداد( در پی حمله تروریستی رژیم صهیونی 
به تهران و تعدادی از شهرهای کشور، شماری از فرماندهان نظامی، دانشمندان 
و مردم غیرنظامی به شهادت رسیدند. به دنبال این جنایت رژیم صهیونیستی، 
رهبر معظم انقلاب در پیامی خطاب به ملت بزرگ ایران، فرمود »رژیم باید منتظر 
مجازاتی سخت باشد« و شامگاه جمعه صدها فروند انواع موشک های بالستیک 
به سمت سرزمین  های اشغالی شلیک شد و عملیات وعده صادق ۳ به عنوان 

پاسخ قاطع به حمله وحشیانه رژیم صهیونیستی آغاز شد.

کاظم هژیرآزاد، بازیگر سینما و تلویزیون:

یکپارچه و یکدل باشیم تا ایران را حفظ کنیم
کاظم هژیرآزاد، بازیگر ســینما و 
تلویزیون گفت: ما ایرانیان در شرایط 
موجود باید به ارتش و سپاه و نیروهای 
نظامی مان اعتماد داشته باشیم، 
روحیه بدهیم و تا جایی که می توانیم 
یکپارچه و یکدل باشیم تا ایران را 
حفظ کنیم. وقتی موجودیت کشور 
در خطر است باید فارغ از نگاه های سیاسی موضوع را فراتر از راست و 

چپ ببینیم و اختلافات را کنار بگذاریم.
کاظم هژیر آزاد بازیگر سینما و تلویزیون درباره اهمیت همبستگی 
اجتماعی در شرایط فعلی اظهار داشت: برای رژیم صهیونیستی مهم 
نیست که حکومت در ایران چه نوعی باشد. آن ها فقط نمی خواهند 
ایران، قدرتمند باشد و نمی خواهند ایران صاحب قدرت و استقلال باشد. 

چون به خیال خام خودشان می خواهند ایران را نابود کنند.
بازیگر سریال های »زخم کاری« و در »انتهای شب« با تاکید بر اینکه آنها 
می خواهند ایران را به سرنوشت لیبی و سوریه دچار کنند، ادامه داد: در 
واقع همین حالا هم در حال اجرای این پروژه هستند. ما باید متحد شویم 
و قدرتمند باشیم. رهبری با درایت خود می توانند این مملکت را حفظ 

کنند. ما هم باید دست به دست هم بدهیم.
هژیرآزاد با بیان اینکه نباید به موضوع حمله و تجاوز از منظر سیاسی یا 
جناح بندی نگاه کنیم، گفت: بحث بر سر این نیست که من بهتر می فهمم 
یا شما و باید توجه کنیم که ایران در خطر است. لذا باید به هر شکل ممکن 
قوی شویم. من نمی دانم راه حل دقیق مساله چیست و این موضوع در 

حوزه درایت رهبری است.
وی ادامه داد: فارغ از نگاه های سیاسی، باید موضوع را فراتر از راست و 
چپ دید. این ها را باید کنار گذاشت. موجودیت کشور در خطر است، 
موجودیت همه ما در خطر است. همه باید دست به دست هم بدهند 

و ایران را حفظ کنیم.
این بازیگر در پاسخ به این ســوال که اضطراب اجتماعی چگونه 
قابل کاهش یا رفع است، گفت: به هر حال جنگ، اضطراب دارد. ما 
قدیمی ترها جنگ را تحمل کردیم اما نسل جدید، کمی نازپرورده 
شده  است. در زمان ما، وقتی آژیر قرمز زده می شد، می دویدیم به 

سمت پناهگاه.
وی ادامه داد: جنگ هزینه دارد. شهید دارد، ضرر و زیان دارد. اگر امروز 
نخواهیم، هزینه بدهیم، باید تسلیم شویم. وقتی تسلیم شویم، یعنی 

همه چیز را واگذار کرده ایم. آنها همه چیز را از ما می گیرند.
هژیر آزاد درباره معدود افــرادی که در فضای مجازی طرفدار رژیم 
صهیونیستی هستند، بیان کرد: این افراد ایران پرست و وطن پرست 
نیستند. فکر می کنند اگر آمریکا یا اسرائیل بیاید، درهای بهشت به 
رویشان باز خواهد شد درحالی که دشمن، همان برنامه ای را برای ما در 
سر دارد که در لیبی و سوریه انجام داد. این افراد که اسرائیلی یا آمریکایی 
فکر می کنند، باید سوریه و لیبی را ببیند که امروز در چه وضعی است. 
آن ها چنین آینده ای را برای ما می خواهند. این ها در توهم اند. خیال 

می کنند آمریکا قرار است شادی، رفاه و آزادی برایشان بیاورد.
وی افزود: مگر آمریکا به افغانستان حمله نکرد؟ آیا افغانستان را درست 
کرد؟ عراق را هم درست نکردند. شعار آزادی دادند اما هیچ پشتوانه 
مردمی نداشت. فقط می خواستند عراق را تضعیف کنند. لذا ما باید 
در شرایط موجود به ارتش و سپاه و نیروهای نظامی مان اعتماد داشته 
باشیم، به آن ها روحیه بدهیم و تا جایی که می توانیم یکپارچه و یکدل 
باشیم تا ایران را حفظ کنیم. وقتی موجودیت کشور در خطر است، 
باید فارغ از نگاه های سیاسی موضوع را فراتر از راست و چپ ببینیم و 

اختلافات را کنار بگذاریم.

 همایون شجریان، خواننده:

ما فرزندان آوازیم
همایون شــجریان خواننده محبوب 
کشورمان به حملات اسرائیل به کشور 

عزیزمان واکنش نشان داد.
همایون شــجریان واکنش خود به این 
اتفاقات را طی یک پست اینستاگرامی 

اعلام کرد:
زمین و آسمان سرزمین مان زخمی است

دل ها نگران اند
دل مادران پیش از طلوع صبح هزار بار می لرزد

صدای آژیر خواب را از کودکان می رباید

صدای انفجار جای آواز را گرفته است
ما فرزندان آوازیم

با زخمه ای بر دل و امیدی پنهان در گلو
شاید آواز مرهمی باشد بر دل مادری یا آهی خاموش در دل پدری 
خســته این صدا می خواهد در دل این همه هیاهو زمزمه ای برای 

آرامش باشد.
شــاید به یاد بیاوریم که هیچ خاکی برخــون گل نمی دهد و هیچ 

سلاحی عشق نمی کارد.
به امید روزی که آوازها بلندتر از گلوله ها شنیده شوند و با آرزوی 

صلح و آرامش برای همه  مردمان جهان.


